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عقیلی: همه باید به رئیس فدراسیون والیبال کمک کنند

 دوشنبه ۲۷ فروردین ۱۴۰۳ - ۰۰:۰۰ شناسه خبـر : ۱۴۰۹۱۷

سرمربی تیم والیبال گیتیپسند گفت: انتخاب تقوی به نوعی جوانگرایی در مدیریت فدراسیون بود، پس همه 
 باید به رئیس جدید کمک کنند تا از پس مشکلات موجود بربیاید.

سعید عقیلی در گفتوگو با خبرنگار ورزشی موج خبر در مورد فصلی که تیمش در لیگ برتر پشت سرگذاشت، اظهار

داشت: باشگاه در ابتدای فصل از ما خواستهای داشت که ما به مرحله پلیآف برسیم و جزو 8 تیم برتر قرار بگیریم. تحقق

این خواسته به پتانسیل تیم بستگی داشت و با وجودی که کمبودهایی که بود در نهایت به پلیآف رسیدیم.

سرمربی تیم والیبال گیتیپسند ادامه داد: در پلیآف با قرعه بدی مواجه شدیم و پیکانی مقابل ما قرار گرفت که یکی از

تیمهای قدرتمند و و باتجربه است. در مجموع از عملکرد کادر فنی و بازیکنان در فصل گذشته راضی هستیم.
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عقیلی در مورد کمبودهای تیمش گفت: کمبودهایی که به آن اشاره کردم از طرف باشگاه نبود و مدیران تیم به تعهدات

خود کاملا پایبند بودند ولی در هر حال باید در نظر داشت که باشگاههای خصوصی با محدودیتهایی مواجه هستند. سال

آینده تیم بهتری را روانه لیگ برتر خواهیم کرد.

او در مورد قهرمانی فولاد سیرجان در لیگ برتر تصریح کرد: فینال بین فولاد سیرجان و شهداب یزد، بسیار تماشایی بود.

هر دو تیم، بازیکنان خوب و ارزشمندی داشتند ولی حرف اول را در بازیهای حساس، تیمی میزند که مهرههای

کارآمدتری داشته باشد. دریافتکنندههای تیم سیرجان در 2 بازی فینال عملکرد بهتری داشتند و قهرمانی، حق تیم

سیرجان بود.

سعید عقیلی در مورد سرمربی جدید و برزیلی تیم ملی والیبال اظهار داشت: سطح انتظارات از تیم ملی بالاست و شخصی

باید در راس کادر فنی تیم ملی قرار میگرفت که شناخته شدهتر باشد. به اعتقاد من، دسترسی به مربی بهتر برای

فدارسیون مهیا نبود و انتخاب پائز به نوعی با عجله صورت گرفت. امیدوارم کمکهای ایرانی تیم ملی به سرمربی خارجی

کمک کنند تا شناخت بیشتر و بهتری از بازیکنان و والیبال ایران به دست آورد.

او به ریاست میلاد تقوی بر ریاست فدراسیون والیبال نیز اشاره کرد: انتخاب تقوی، اقدام خوبی از سوی مجمع فدراسیون

والیبال بود. او سالها دبیر فدراسیون بوده و با ریز و درشت مشکلات والیبال کاملا آشناست. انتخاب تقوی به نوعی

جوانگرایی در مدیریت فدراسیون بود. همه باید به رئیس جدید کمک کنند تا از پس مشکلات موجود بربیاید.
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